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سرویس سیاسی-
پنج شــنبه گذشــته بود که خبر شهادت یک پلیس شیرازی در درگیری با اشرار در رسانه ها منتشر شد. ساعتی از 
انتشــار این خبر نگذشته بود که تصاویری مربوط به لحظه شهادت این پلیس فداکار در شبکه های اجتماعی منتشر و 

واکنش های گسترده ای را به دنبال داشت.
شهید »علی اکبر رنجبر« در راستای دفاع از جان سرباز، با قاتل درگیر شده و بدون اینکه از سلاح خود استفاده کند، 

توسط این فرد و با ضربه چاقو به خیل یاران شهیدش پیوست.
ســرهنگ کاووس محمدی، معاون انتظامی فارس در تشــریح این خبر گفت: شامگاه چهارشنبه مأموران انتظامی 

پاسگاه بیدزرد شهرستان شیراز هنگام اجرای مأموریت با اراذل واوباش، درگیر می شوند.
وی ادامه داد، در این درگیری ستوانیکم علی اکبر رنجبر براثر ضربه سلاح سرد )قمه( از ناحیه گردن به شدت مجروح 
شد و در اثر خونریزی شدید به خیل شهدا پیوست، همچنین یک سرباز وظیفه نیز در این درگیری مجروح و به مرکز 

درمانی انتقال می یابد که حال وی رضایت بخش بوده است.
نکته قابل تأمل آنکه علی رغم موج ایجادشده در رسانه های داخلی و شبکه های اجتماعی و جریحه دار شدن افکار عمومی، 
روزنامه های اصلاح طلب دیروز شنبه در صفحات اصلی خود خبرهای مرتبط با شهادت پلیس حافظ امنیت را سانسور و 
عملًا هیچ واکنشی به این مسئله نشان ندادند. موضوعی که حتی صدای بسیاری از کاربران شبکه های اجتماعی را درآورد.
نعل وارونه مدعیان اصلاحات بر دیپلماسی دولت سیزدهم در مذاکرات وین

روزنامه جمهوری اســلامی در ســرمقاله خود نوشــت: عده ای از حکمرانان معتقدند هرچه خودشان انجام بدهند 
خوب و درست است و هرچه دیگران انجام بدهند خلاف و نادرست و خیانت است. شاید یکی از آثار سوء قدرت همین 
باشــد که صاحبان آن، خود را و فکر و ســخن و تصمیم و رفتار و کردار خود را زیبا می پندارند و ایراد گرفتن به آن را 
برنمی تابند. ماجرای مذاکره هم عیناً به همین سرنوشت مبتلا شد. افرادی که می گفتند مذاکره کردن با قاتلان سردار 
شهید قاسم سلیمانی خیانت به کشور و ملت و انقلاب است، حالا نه تنها با همان قاتلان مذاکره می کنند، بلکه داوطلب 
مذاکره مستقیم با آنها هم هستند و حتی آمادگی دارند زندانیان آنها را نیز آزاد کنند تا موانع رسیدن به توافق و رفع 

تحریم ها هرچه زودتر برطرف شوند.
در ادامه این مطلب آمده اســت: تصور نشــود که این ها را به عنوان ایراد و اشکال دولتمردان فعلی یادآور می شویم. 
به هیچ وجه این طور نیست. هدفمان این است که بگوییم درک واقعیت ها یکی از نتایج رسیدن آدم ها به حکمرانی است. 
هدف دیگرمان این است که به درگاه خدای متعال شکرگزاری کنیم که دولتمردان ما به این نتیجه رسیده اند که برجام 
به عنوان یک تصمیم جمعی نظام در زمان خودش و با توجه به شرایط وقت، دستاورد قابل قبولی بود و کسانی که برای 

تعطیل کردن آن با دونالد ترامپ همراهی کردند ضربه بزرگی به منافع ملی زدند.
جمهوری اسلامی نوشت: از این مجموعه نکات، باید نتیجه مهم تری بگیریم که هوشیاری در برابر وسوسه کسانی 
اســت که هنوز هم با برجام و حتی با مذاکرات برجامی دولت ســیزدهم مخالفت می کنند و خارج شــدن از برجام را 
شعار خود قرار داده اند. این افراد یا نمی دانند خروج از برجام موجب می شود به صورت خودکار تمام قطعنامه های قبلی 

علیه ایران فعال شوند و یا می دانند و برایشان مهم نیست که کشور و ملت در معرض چنان تهدید بزرگی قرار گیرند.
مدعیان اصلاحات در حالی تلاش می کنند بر مذاکرات اخیر در وین نعل وارونه بزنند و آدرس غلط »مذاکره و تعامل 
با آمریکا« را بدهند که هیچ مسئولی در وزارت خارجه نگفته است با آمریکا مستقیم مذاکره کنیم. امیر عبداللهیان هم 
در اظهارات اخیر خود، مذاکره با آمریکا را نه از باب تعامل و ســازش بلکه در پاســخ به شائبه مذاکره مستقیم با آمریکا 
مطرح کرد و آن را به »توافق خوب و با تضمین بالا« مشــروط کرد. از ســویی دیگر روند مذاکرات اخیر در وین حاکی 
از تغییر ریل دیپلماســی کشور است چه آنکه مذاکره کنندگان فعلی برخلاف مذاکره کنندگان دولت قبل، در چند دور 
مذاکره اخیر بر مطالبات و شــروط ایران مبنی بر لغو همه تحریم ها، راســتی آزمایی مؤثر و ارائه تضمین از سوی طرف 

مقابل تأکید و استقامت کرده اند ضمن آنکه دیپلماسی را متوقف به حل شدن برجام نکرده اند.
از بزک برجام تا مهندسی ترس درباره مذاکرات وین!

روزنامه اعتماد روز گذشــته در مطلبی با عنوان »برجام و سیاست داخلی آمریکا« نوشت: »در شرایطی که محافل 
رسمی و غیررسمی آمریکایی به دقت تحرکات در سیاست داخلی ایران را پیگیری می کنند، امید است که مقامات ایرانی نیز 
نگاهی به سیاست داخلی آمریکا داشته و ضمن امید به تحقق بهترین سناریو، آماده مواجهه با بدترین سناریو هم باشد.«
طیف مدعی اصلاح طلبی طی 8 سال گذشته کلید حل مشکلات کشور را در برجام خلاصه کردند ولی درنهایت به 
اعتراف مقامات دولت تدبیر و امید از برجام نتیجه ای جز »تقریباً هیچ«، »نزدیک صفر« و توافقی »روی هوا« عاید کشور 
نشد. علاوه بر این طرف های غربی با تشدید تهدیدها و تحریم ها در قبال جمهوری اسلامی ایران سیاست های تهاجمی 
در پیش گرفتند و زیر میز زدند! مدعیان اصلاحات حالا و در دولت سیزدهم برای کارشکنی در روند مذاکرات، مهندسی 
ترس و آیه یاس خواندن را در دســتور کار خود قرار داده اند و درصددند القا کنند که نتیجه ادامه سیاســت اصولی تیم 

مذاکره کننده هسته ای جدید مساوی با بدترین سناریوهاست!
نگرانی مدعیان اصلاحات از تحقیق و تفحص های مجلس

روزنامه ابتکار در مطلبی نوشت: درخواست های تحقیق و تفحص نمایندگان چندین برابر نرخ تصویب آنها در صحن 
علنی مجلس یازدهم بوده است. طبق یک گزارش در مردادماه امسال ۱8۹ درخواست تحقیق و تفحص از سوی نمایندگان 
تقدیم هیئت رئیسه شده بود. کمیسیون ها و هیئت رئیسه مجلس در کنترل میل نمایندگان به تحقیق و تفحص ها نقش 
اساسی ایفا می کنند و عمده درخواست های نمایندگان در مرحله ارجاع به کمیسیون ها و بررسی در صحن علنی حذف 

می شوند. بررسی عملکرد مجلس دهم و نهم نیز تصویر مشابهی از فضای تحقیق و تفحص ها به دست می دهد.
در ادامه مطلب آمده است: گفته می شود هر تحقیق و تفحص در مجلس دهم ۲۵۰ میلیون تومان هزینه داشته که 
این رقم در شرایط فعلی تا یک میلیارد و پانصد میلیون تومان، امکان افزایش دارد. از سویی ۳۶۵ مورد تقاضای تحقیق و 
تفحص در مجلس دهم و ۲۱۶ تحقیق و تفحص در نوبت رسیدگی مجلس یازدهم، نمایانگر هزینه بالای نظارت مجلس با 
ابزار تحقیق و تفحص است. ابزاری که می تواند با گزارشات کم هزینه تر دیوان محاسبات یا مرکز پژوهش ها جایگزین شود.
ابتکار نوشت: به گفته سلیمی عضو هیئت رئیسه مجلس، »در حال حاضر حداقل ۲۱۶ تحقیق و تفحص در مجلس 
یازدهم در نوبت رســیدگی اســت« شمار ۱8۹ طرح تحقیق و تفحص ارائه شــده به مجلس به ۶ پرونده به دلیل عدم 
صراحت درخواست، ترتیب اثر داده نشده است، ۱۴ پرونده در انتظار تعیین تکلیف نزد هیئت رئیسه قرار داشته و ۱۶۹ 
پرونده دیگر نیز برای رســیدگی به کمیسیون های تخصصی ارجاع شده است و هیئت رئیسه مجلس یازدهم می خواهد 
هزینه هر تحقیق و تفحص را تا مرز ۳۰ میلیون تومان نگه دارد. موضوعی که به نظر می رسد با توجه به سازوکار تحقیق 

و تفحص ها و نیروهای لازم برای اجرای این پروژه، امکان آن در عرصه عمل وجود ندارد.
لازم به ذکر است که تحقیق و تفحص های مجلس شورای اسلامی که ابزار نظارتی نمایندگان ملت است محصول 
دسته گل هایی است که دولت موردحمایت اصلاح طلبان به آب داده است! چه آنکه از در بخش های قابل توجهی از قوه 
اجرایی در دولت قبل به ویژه شرکت های دولتی دولت تدبیر و امید مملو از گزارش های مرتبط با فساد، رانت و عملکردهای 

خلاف قانون بوده است.
اگر حرفی داشتند به آن شکل زشت برنامه زنده را ترک نمی کردند!

روزنامه شرق مصاحبه ای با زهرا شجاعی، شهین دخت مولاوردی و معصومه ابتکار انجام داده و در شماره دیروز با 
عنوان »سکه رایج اتهام زنی« منتشر کرد.

در ابتدای این مصاحبه و در بخش اشاره آن آمده: »روز دوشنبه یازدهم بهمن، درست چند ساعت پیش از شروع 
برنامه جهان آرا که قرار بود شــهین دخت مولاوردی و زهرا شــجاعی به این برنامه بروند و به اتهامات مطرح شده به زنان 
مسئول در دوران اصلاحات پاسخ بدهند، به همراه معصومه ابتکار میهمان روزنامه »شرق« بودند. انگار می دانستند که 
قرار نیست آن اتفاقی که مسئولان برنامه به آنها قول داده اند عملی شود. هرچند قرار مصاحبه ما پیش از قطعی شدن 
حضور آنها در برنامه جهان آرا چیده شــد، اما بعد از حضور شــجاعی و مولاوردی، ابعاد اتهام زنی ها پیچیده تر بود. بخش 
عمده ای از این نشســت تمام چیزهایی اســت که مولاوردی، شــجاعی و ابتکار می خواستند در جهان آرا بگویند و این 

فرصت به آنها داده نشد.«
این دقیقاً شگرد طیف اصلاح طلب است. شجاعی و مولاوردی به برنامه جهان آرا دعوت می شوند که در مورد اتهامات 
مطرح شده پاسخ دهند اما وقتی آنها در برابر اظهارات یک شاهد از جلسات آنها قرار گرفتند ناگهان برنامه زنده را ترک کردند.
حالا روزنامه شرق در ادامه هوچی گری و مظلوم نمایی این طیف آن هم در زمانی که باید پاسخگو باشند به میدان 
آمده تا عملیات فریب جامعه را تکمیل کند. شجاعی و مولاوردی خودشان به طرزی زشت و بی ادبانه ناگهان برنامه زنده 

را ترک کردند و حالا روزنامه شرق مدعی شده به آنها فرصت داده نشد!
دلیل اینکه چرا آنها در تحریریه شرق به ذکر ادعاهای خود پرداخته اند اما همان ها را روی آنتن زنده تلویزیون نگفته 
و حتی برنامه را ترک کرده اند این اســت که در تحریریه شــرق خودشان هستند و هر ادعایی را می توانند مطرح کنند 
اما در برنامه جهان آرا دیگر آنها متکلم وحده نبوده و ادعاهای نادرســت آنها توســط دیگرانی که در آن جلسات حضور 

داشته اند رد و تکذیب می شد. در حقیقت اصلاح طلبان پهلوانان میادین بدون حریف هستند.

عالم ربانی آیت الله  العظمی لطــف الله صافی  گلپایگانی از مراجع بصیری بود 
که دقت های علمی، فقهی انقلابی، اجتماعی ایشان را باید بی نظیر دانست و بیان 

گوشه های از آن خالی از لطف نیست.
۱- وقتی توفیق زیارت ایشــان حاصل می شــد و در خانه و اتاقی که سال ها 
پیش از انقلاب ســاخته شده بود و در محضر ایشان زانو می زدیم، پس از سلام و 
علیک رو به ســمت کوچک و بزرگ با همه حال و احوال می کردند. حتی اگر در 
این دیدار وزیر یا وکیلی حضور داشت، ایشان از احوال پرسی دیگر همراهان غافل 

نبود و این جمله معروف ایشان بود: حال آقایان خوبه ان شاءالله؟
۲-  روضه هایی که در پنجشنبه شب های هر هفته در خانه برگزار می شد، روضه 
بی ریا، ساده، صمیمی ، بی تکلف و بدون هر تشریفات بود. همسایه ها، مردم کوچه 
و بازار در آن حضور داشتند و ایشان در ساعتی در حلقه آنان می نشستند و مثل 
همین مردم چنان به سخن واعظ جلسه گوش می دادند گویا با آن مقام علمی و 
جایگاه مرجعیتی که داشتند احساس می شد این سخنان را برای اولین بار می شنوند! 
۳- در هر دیداری که مسئولان با ایشان داشتند بعید بود از رسیدگی به وضع 
معیشتی مردم سخنی به میان نیاورند. همیشه دغدغه زندگی مردم را داشتند و 

به مسئولین راجع به این مسئله گوشزد می کردند.
۴- توجه به ارزش ها، دغدغه ایشــان بود. مســئولان نظام که به دیدار ایشان 
شــرفیاب می شدند به این موضوع اشــاره می کردند و بارها شنیدم می فرمود: ما 
انقــلاب کردیــم تا ارزش های دینی در جامعه حاکم شــود و از این موضوع مهم 

نباید غفلت کرد...
۵-  ایشــان آشــنای به مســائل روز بودند. اخبار را گوش می دادند. با همه 
اشتغال علمی که داشتند روزنامه ها را می خواند اما اگر در روزنامه اهانت به کسی 

را می دیدند، آن را کنار می گذاشتند.
۶- ارادت عجیب ایشــان به وجود نازنین امام عصر )ع( مثال زدنی بود. کتاب 
منتخب الاثر ایشان سند گویای منتظران ظهور به یادگار خواهد ماند که جایگزینی 
برای آن نخواهد بود. عاشقان امام  عصر)ع( حضور دایمی بعد از ظهر جمعه ایشان را 

در سال های متمادی در مسجد مقدس جمکران فراموش نخواهند کرد.
7- ایشان مدافع راستین انقلاب بود. در انتخابات و صندوق های رای خدمت 
ایشان می رسیدیم همیشه برای سربلندی نظام و رهبری دست به دعا برمی داشتند.
8- به یاد دارم وقتی برای مراســم کلنگ زنی ســاخت مسجد محله از ایشان 
دعوت کردیم، زود پذیرفتند و در این آیین حضور یافتند و فرمودند این مســجد 

زود ساخته خواهد شد و این طور هم شد.
۹- ایشــان در اخلاق ســرآمد بودند و همیشه نسبت به اطرافیان خود توجه 

داشتند. برخورد با مردم و توجه به آنان قابل تقدیر بود.
محمد خامه یار

درمکتب امام

می خواهند شما را مأیوس کنند
الآن دســت هایی، قلم هایــی، زبان هایی در کار اســت که ملت ما 
را مأیوس کند. اشــکالاتی می تراشــند و نقل می کنند و می نویسند و 
می گویند؛ همه اش برای این است که روح یأس در شما، در جوان های 
ما، در قشــرهای ملت ما ایجاد کنند. اگر روح یأس پیدا بشود در یک 
جامعه ای، آن جامعه سســت می شــود و اگر سست شد، نمی تواند به 

پیروزی برسد.
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قالیباف:

بیانیه گام دوم انقلاب یک چراغ راهنما و سیاست نامه است

پوزش و تصحیح
در گزارش دیروز روزنامه با عنوان »قتل وحشیانه مأمور پلیس در شیراز، زنگ 
خطر برای امنیت جامعه« نقل قولی از رئیس جمهور ســابق کشورمان درخصوص 
مکالمه تلفنی ایشان با رئیس جمهور فرانسه مطرح شده بود که به اشتباه »دستور 
حضور بدون اسلحه پلیس در خیابان توسط آقای روحانی« به ماجرای غائله سال ۹۶ 
دراویش گنابادی در خیابان پاسداران ارتباط داده شده بود در صورتی که ظاهراً این 
دستور مربوط به ناآرامی های دی ماه ۹۶ و با هدف مدیریت آرام اغتشاشات بوده است. 
ضمن تصحیح این اشــتباه ناخواســته، از خوانندگان محترم و جناب آقای 

روحانی پوزش می طلبیم.
گفتنی است، شامگاه جمعه بعد از انتشار روزنامه و بلافاصله بعد از مشخص 
شدن این اشتباه سهوی، متن گزارش در نسخه اینترنتی روزنامه اصلاح شده بود.

خاطراتی از مرحوم
 آیت الله  العظمی صافی  گلپایگانی

در ادامه اقدامات انجام شــده در راستای 
آزاد سازی بستر رودخانه کرج، دیروز نیز بنای 
متعلق به یکی از نهاد ها تخریب و روند تخریب 
بنای متعلق به اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 

نیز آغاز شد.
به گزارش مرکز رسانه قوه قضائیه، رئیس کل 
دادگستری استان البرز، درباره رفع تصرف حریم 
رودخانه کرج گفت: با توجه به دستور رئیس  قوه 
قضائیــه مبنی بر آزاد ســازی اراضی و تاکید وی 
بــرای آغاز ایــن کار با ســاختمان مربوط به قوه 
قضائیه، دوم بهمن ماه ســاختمان این نهاد و نهم 
بهمن ماه ساختمان متعلق به وزارت نیرو تخریب 
شــدند که روند کامل تخریب این بنا ها تقریبا به 

اتمام رسیده است.
حســین فاضلی هریکندی با اشــاره به ســایر 
ســاختمان هایی که در بستر و حریم رودخانه کرج 
قرار دارند، افزود: به صورت کلی متصرفان در دو دسته 

دســتگاه های دولتی و نهاد های عمومی و اشخاص 
حقیقی جای می گیرند.

فاضلی با بیان اینکه رئیس  قوه قضائیه دستور داد 
تــا پیش از آنکه بخواهیم اقدامات مربوط به تخریب 
را انجام دهیم به دو موضوع محیط زیســت و صدور 
ابلاغ های لازم توجه داشته باشیم، ادامه داد: با توجه به 
استعلام های سازمان محیط زیست متوجه شدیم امکان 
سرایت فاضلاب ساختمانی به رودخانه وجود دارد و 

برهمین اساس رفع تصرف باید حتما صورت گیرد.
وی با اشاره به محدوده تصرفات صورت گرفته در 
حریم رودخانه کرج بیان داشت: از فاصله ۴ کیلومتری 
پــل حامی تا آبگیر بیلغان بالغ بر ۱۰۰ متصرف و در 
فاصله ۱۶ کیلومتری بیلغان تا پایین سد کرج حدود 

۴۲۳ متصرف حقیقی و حقوقی وجود دارد.
رئیس کل دادگســتری استان البرز درباره تعداد 
دســتگاه های اجرایی که در منطقه دارای ساختمان 
هستند گفت: ۱۶ دستگاه حاکمیتی، دولتی، اجرایی، 

عمومــی و نظامــی دارای ســاختمان هایی در این 
مناطق هستند.

فاضلی افزود: بعد از دســتور رئیس قوه قضائیه 
مبنی بر تخریب بنا های غیر مجاز در بستر رودخانه 
کرج جلســات متعددی با ادارات دولتی برگزار شد و 
تقریباً همه ادارات دولتی و نهاد های حاکمیتی اعلام 
آمادگی کردند که با رضایت خودشان اقدام به اجرای 

قانون کنند.
وی درخصوص مراحل آزاد سازی حریم رودخانه 
کرج گفت: سه مرحله برای این کار در نظر گرفته شده 
است. مرحله اول آزاد سازی، مرحله دوم ایمن سازی 
و ایجاد بستر برای اماکنی که خارج از بستر هستند 
و نهایتاً مرحله سوم، مرحله ساماندهی است تا مردم 

بتوانند از آن استفاده کنند.
رئیس کل دادگستری البرز با اشاره به اینکه در 
نهاد هایی مانند اداره فرهنگ و ارشــاد اسلامی، آب 
منطقه ای، قوه قضایی و ســازمان حفاظت از محیط 

زیســت تقریباً وارد فاز دوم شدیم و باید ایمن  سازی 
صورت گیرد ادامــه داد: بعضی از ادارات مانند اداره 
راه، اداره آب و فاضلاب و نیروی انتظامی هم مقدمات 
آزاد ســازی را انجام داده اند و امیدواریم تا آخر هفته 
جاری اکثر ادارات فاز اول یعنی آزاد ســازی را انجام 
دهند و بعد از آن بتوانیم وارد مرحله ایمن  ســازی و 

نهایتاً ساماندهی شویم.
فاضلی با تاکید براینکه نزدیک به ۳ کیلومتر از 
۱۶ کیلومتر حریم و بســتر رودخانه کرج تا به امروز 
آزاد  سازی شده است گفت: با اقدامات صورت گرفته 

نزدیک به ۱8 درصد آزاد سازی انجام شده است.
وی تاکیــد کــرد: اکثر این ادارات قســمتی از 
بناهایشان در حریم یا بستر رودخانه بوده است لذا آن 
قسمت دیگری که خارج از حریم و یا طرح ساماندهی 
بستر است باید ایمنی  سازی شود و دوباره دیوار احداث 
شود. بعد از آن وارد ساماندهی بخش آزاد شده و ایجاد 

دسترسی برای عموم مردم شویم.

با دستور رئیس  قوه قضائیه انجام شد

مرحله جدید آزاد سازی حریم رودخانه كرج با تخریب بنای چند سازمان دیگر

رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: بیانیه 
گام دوم انقلاب یک چراغ راهنما و سیاست نامه 
است که سمت و سوی حرکت را نشان می دهد 
تا بدانیم سرشت و سرنوشت انقلاب چیست 
و در هر لحظه نسبت خود را با انقلاب اسلامی 

آنطور که هست، نشان دهیم.
محمد باقر قالیباف، رئیس مجلس شــورای 
اســلامی در ارتباط ویدئویی با نخســتین مرحله  
همایش »همیاری نخبگان مردم، نهادهای انقلابی و 
اجرایی و دولت سیزدهم در بیانیه  گام دوّم انقلاب« 
اظهار داشــت: هر زمان سخن از آذربایجان شرقی 
می شــود به یاد شهدای این سرزمین و پیروزی ها 

و افتخارآفرینان لشکر عاشورا می افتیم. به گزارش 
فارس، وی با بیان اینکه هر جا بر اساس خداباوری 
و پیروی از ســنت های الهی حرکت کردیم، راه را 
برای انجام بزرگترین کارها و عبور از ســخت ترین 
مشکلات هموار و کام مردم را شیرین کردیم، ادامه 
داد: کارآمدی به معنای غلبه بر چالش ها با استفاده 

حداکثری از ظرفیت هاست.
قالیباف مردم باوری را به معنای تمرکز به حل 
مشکلات مردم و به ویژه اولویت دهی به مردم محروم 

و کسانی که طعم فقر را چشیده اند، دانست.
رئیس مجلس شورای اســلامی بیان داشت: 
اساس مکتب امام اعتماد قلبی به سنت های الهی 

اســت که بر سه اصل معنویت، عدالت و عقلانیت 
اســتوار بوده و با رعایت توامان این سه اصل حتما 

شامل رزق لایحتسب خواهیم بود.
وی یادآور شــد: دفاع مقدس تفسیر عینی و 
عملی باور به سنت های الهی بود که از طریق هیچ 
محاسبه مادی نمی توان نشــان داد، چطور ایران 
اسلامی به تنهایی در برابر قدرت های بزرگ جهان در 
جنگی پیروز شد که با یک اسلحه ساده کلاشینکف 
و آر. پی. جی در برابر سلاح های مدرن دنیا ایستاد 

و حتی برای تامین سیم خاردار دچار چالش بود.
قالیباف بر لزوم حفظ وحدت، شایسته سالاری 
و اســتفاده از حداکثر ظرفیت های انسانی برای 

تحقق کارآمدی نظام تاکید کرد. رئیس مجلس 
شورای اسلامی خاطرنشــان کرد: بیانیه گام دوم 
انقلاب یک چراغ راهنما و سیاســت نامه است که 
سمت و ســوی حرکت را نشان می دهد تا بدانیم 
سرشت و سرنوشت انقلاب چیست و در هر لحظه 
نســبت خود را با انقلاب اسلامی آنطور که هست 

نشان دهیم.
وی همچنین بر اجماع و همگرایی بین نیروهای 
مومن به مبانی انقلاب اسلامی تاکید و تصریح کرد: 
باید توســعه عاملیت مردم و جریان های مردمی را 
برای پذیرش نقش هــای مهم در چله دوم انقلاب 

فراهم کنیم.

نشست سران قوا
 به میزبانی رئیس قوه قضائیه برگزار شد

سران سه قوه در نشست مشترک خود که به میزبانی قوه قضائیه برگزار 
شد، مهم ترین موضوعات داخلی و بین المللی را مورد بررسی قرار دادند.

همزمان با ایام چهل وسومین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی، جلسه هفتگی 
سران قوا عصر روز شنبه )۱۶ بهمن( به میزبانی حجت الاسلام والمسلمین محسنی 
اژه ای رئیس دستگاه قضا و با حضور آیت الله سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور و 

محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی برگزار شد.
سران سه قوه در این نشست مشترک مهم ترین موضوعات داخلی و بین المللی 

را مورد بررسی قرار دادند.

اولین جلسه محاكمه »جمشید شارمهد«
 سركرده گروهک تروریستی »تندر« امروز برگزار می شود

جلسه رسیدگی به پرونده سرکرده گروهک تروریستی »تندر« امروز 
به صورت علنی برگزار می شود.

به گزارش خبرگزاری میزان، دادگاه رســیدگی به پرونده »جمشــید شارمهد« 
سرکرده گروهک تروریستی »تندر«، صبح به صورت علنی به ریاست قاضی صلواتی 

برگزار می شود.
این جلســه با حضور نماینده دادستان، خانواده قربانیان اقدامات تروریستی این 

گروهک، متهم و وکلای وی برگزار می شود.
تندر یکی از گروه های تروریستی و ضد انقلاب است که در جریان گروه های معاند 

و طرفداران رژیم پهلوی فعالیت می کند.
برخی کارشناسان سابقه تاسیس این گروه را در سال های نخست دهه 8۰ و یا به 
طور دقیق تر سال ۱۳8۳ می دانند. نام دقیق تر این گروه انجمن پادشاهی ایران )تندر( 
است که طبق اطلاعات در دسترس »فتح اله منوچهری« با نام مستعار »فرود فولادوند« 
در سال های نخست تأسیس این گروه و تا سال ۱۳8۵ سرکردگی آن را برعهده داشت. 

پس از او »جمشید شارمهد« در همان سال مسئولیت آن را برعهده گرفت.
یازدهم مرداد ۹۹ خبری در رسانه ها منتشر شد که حاکی از دستگیری »جمشید 
شارمهد« سرکرده گروه تروریستی تندر توسط وزارت اطلاعات بود. در پرونده این گروه 
جنایت های بسیاری مانند بمب گذاری در حسینیه سیدالشهدای شیراز و قصد انفجار سد 
سیوند شیراز مشاهده می شود که در این میان بمب گذاری در حسینیه سیدالشهدای 

شیراز حادثه ای خون بار است که افراد بی گناه بسیاری در آن به شهادت رسیدند.

114سری جهیزیه میان نوعروسان نیازمند 
درشهركرد توزیع شد

شهرکرد- خبرنگارکیهان:
  مدیــرکل کمیته امداد اســتان چهارمحال و بختیــاری گفت: همزمان
با 14 بهمن ماه، 114 سری جهیزیه میان نوعروسان نیازمند در شهرکرد توزیع شد.
جاسم محمدی فارسانی در آیین اهدای ۱۱۴ سری جهیزیه به خانواده های نیازمند 
بیان کرد: همزمان با ســومین روز از دهه خجســته فجر، ۱۱۴ سری جهیزیه و ۵۰۰ 

بسته معیشتی در بین مددجویان تحت حمایت این نهاد با حضور خیران توزیع شد.
وی افزود: این اقلام با هزینه ای بالغ بر ۳ میلیارد و ۳۰۰ میلیون تومان تهیه شده و 
به دست خانواده های نیازمند تحت حمایت اداره کمیته امداد منطقه دو شهرکرد رسید.

محمدی فارسانی خاطرنشــان کرد: همچنین ۲ واحد مسکن مددجویی در 
شهرستان فارسان افتتاح و یک واحد نیز کلنگ زنی شد.

وی خاطرنشان کرد: ایجاد ۵۰۰ فرصت شغلی برای جوانان جویای کار، تحویل 
مســکن مددجویی و توزیع جهیزیه و بسته های معیشتی از دیگر برنامه های این 

نهاد در طول ایام دهه فجر است.

 سرویس سیاسی- 
برخی  از ســوی  نامه ای  روز گذشــته 
نمایندگان خطاب به قالیباف منتشر شد که در 
آن از وی خواسته بودند طرح شفافیت زودتر 
بررسی شود، همچنین سلیمی گفت شفافیت 
یک قاعده کلی است که فواید بسیاری دارد 
و برای چند استثنا نباید قید آن را بزنیم بلکه 

باید برای آن استثناها چاره اندیشی کنیم.
جمعی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی، 
طــی نامه ای از محمدباقر قالیباف رئیس مجلس 
خواستند ضمن تســریع در روند تصویب علنی 
طرح »شفافیت آرای نمایندگان«، نسبت به اجرای 
داوطلبانه مفاد طرح از سوی نمایندگان در صحن 
و هیئت رئیسه اقدام کند. این نامه تا لحظه نگارش 

این گزارش ۶۶ امضا داشت.
در متن این نامه که خطاب به قالیباف، رئیس 
مجلس نگاشته شده و در سامانه قانونگذاری مجلس 
بارگذاری شــده اســت آمده: »با احترام و عرض 
تبریک دهــه فجر انقلاب اســلامی؛ همان گونه 
که اســتحضار دارید طرح موســوم به »شفافیت 
آرای نمایندگان« از نخستین طرح های تقدیمی 
نمایندگان مجلس یازدهم به هیئت رئیسه بود و 
جنابعالی نیز با اعتقاد به ضرورت آن، تصمیم به 
امضــای طرح به عنوان نفــر اول گرفتید و عملًا 
به عنوان طراح اصلی این طرح شــناخته شدید. 
خوشــبختانه گزارش نهایی کمیسیون آیین نامه 
داخلی مجلس، با کارشناسی دقیق، تمامی جوانب 
موضوع را با پرهیز از غلتیدن به دام افراط و تفریط 

ملاحظه کرده است.«
در ادامــه این نامه می خوانیم: »اما این طرح 
پیشــرو، انقلابی و تحولی که در پاسخ به مطالبه 
افکارعمومی و نیز در عمل به شعار اغلب نمایندگان 
در زمان مبارزات انتخاباتی طراحی شد، متأسفانه 
با چالش هایی در مسیر تصویب مواجه شده است 
که ازجمله آنها، عدم تصویب کلیات با تنها ۳ رای 
کمتر از حدنصاب دوســوم، افراط و تفریط برخی 
جریانات خودی در مطالبه هیجانی محتوای طرح، 
عــدم تحقق حمایت کلیت مجلس از نمایندگان 
محلی در رای های ملی آنها و نیز تمرکز ضدانقلاب 
بــرای بالا بردن انتظــارات غیرمعقول از طرح به 
منظور وارد ســاختن ضربه به مجلس انقلابی با 

خشکاندن ریشه طرح شفافیت بوده و هست.«
نامــه مذکــور افــزوده اســت: »از آنجا که 
چندهفته از تقدیم گزارش نهایی طرح شفافیت 
به هیئت رئیســه محترم می گذرد و به هر دلیل 
همچنان در دســتور صحن علنی قــرار نگرفته 
است، ما امضا کنندگان این نامه صراحتا درخواست 

می کنیم: 
۱. کلیات طرح به صورت دوشــوری به رای 
گذاشته شود و رأی گیری برای آن طبق درخواست 
تقدیمی گذشــته جمعی از نمایندگان به صورت 

علنی و شفاف انجام پذیرد. 
۲. تا قبل از رأی گیری طرح، از همین تاریخ 
بخش هایی از مفاد گزارش نهایی تقدیم شده طرح 
که به حقوق فردی نمایندگان مربوط اســت، از 
جمله اعلام شــفاف وضعیــت آرای نماینده در 
هر جلســه علنی، درباره امضا کنندگان این نامه 

به صورت داوطلبانه اجرا شود.
۳. هیئت رئیســه مجلس نیــز بخش مربوط 
به خــود در متن گزارش نهایی طرح را در اولین 

جلسه اش به تصویب رسانده و اجرا نماید.«
شفافیت یک ضرورت انکارناپذیر

در این باره با حجت الاسلام »علیرضا سلیمی« 
نماینده مردم محلات در مجلس شورای اسلامی به 
گفت وگو پرداختیم. لازم به ذکر است که سلیمی 
عضو کمیسیون آئین نامه داخلی مجلس است یعنی 
کمیسیونی که کارش بررسی هر آن چیزی است 
که پس از بررسی جزو آئین نامه مجلس می شود. 
سلیمی در این باره به کیهان گفت: »شفافیت 
یــک ضرورت انکارناپذیر اســت کــه باید حتما 

نهایی شود. من اعتقاد دارم که این قطار با همت 
نماینــدگان عزیز به مقصد می رســد. کما اینکه 
می دانید که در کمیسیون آئین نامه که بنده هم 
عضو آن هســتم این طرح بررسی و نهایی شده و 
ما آن را فرستادیم برای هیئت رئیسه. چون طرح 
عادی بوده در نوبت بررسی قرار گرفته است. مطلع 
هستید که کلیات این طرح به تصویب رسیده در 
حالــی که در مجالس قبلی همین کلیات آن هم 

به تصویب نمی رسید.«
وی در ادامه افزود: »شــفافیت منافعی هم 
دارد. شفافیت باعث می شود که نماینده با مطالعه 
بــه صحن بیاید و در مورد طرح ها رأی باری به 
هر جهت ندهد و دیگر تحت تأثیر احساسات و 
جوّ غالب صحن قــرار نمی گیرد. منفعت دیگر 
شفافیت این است که مردم می توانند در محیطی 
شفاف عملکرد نماینده خود را محک بزنند که 
مثلا او در مورد فــلان موضوع که دربرگیرنده 
منافع ملی اســت و گاه ممکن است سرنوشت 
چند نســل را تحت تأثیر خود قــرار دهد چه 
نظری داشته و رای او چه بوده است. در فضای 
کنونی که شــفاف نیست ممکن است افرادی با 
لطایف الحیلی آرای مردم را کسب کنند اما قطعا 
در یک محیط شفاف دیگر چنین امکانی برای 

آنها وجود نخواهد داشت.«
این عضو کمیسیون آئین نامه داخلی مجلس 
تأکید کرد: »پس می توان گفت که شفافیت علاوه 
بر اینکه موجب کارآمدی عملکرد مجلس می شود 
و نیز قضاوت مردم را در مورد عملکرد نماینده خود 
ساده تر کرده و به واقعیت نزدیک تر می کند علاوه بر 
اینها باعث می شود مردم جامعه با مذاکرات مجلس 
بیشتر درگیر شوند و حساسیت آنها را نسبت به 
مذاکرات صحن و عملکرد و در نهایت رأی نماینده 
خود بالا می برد. این موضوع باعث می شود آگاهی 

و سواد تقنینی جامعه ارتقا یابد.«
سلیمی افزود: »یک سری دغدغه ها وجود دارد 
که باید به آنها توجه شود. برای نمونه موضوع رای 
به  اشخاص یا رای اعتماد به وزرا که در این موارد 
اگر رأی گیری شفاف باشد آن وقت خصوصاً نماینده 
شهرستان های کوچک تر ممکن است در این تصور 
قرار بگیرند که اگر رای ندهند به آن شخص و آن 
شخص وزیر شود ممکن است در اختصاص بودجه 

طرح های عمرانی برای آن منطقه اثرگذار شــود. 
بالاخره باید پذیرفت که اکنون شرایط به گونه ای 
نیست که همه در انجام کارهای شان و مسئولیت 
شان تنها خدا را در نظر بگیرند. این دغدغه هست 

و باید به آن توجه داشت.«
نماینده محلات در پایان خاطرنشان ساخت: 
»حالا نکته اصلی این اســت کــه آیا برای وجود 
چند اســتثنا ما باید قید یــک قاعده کلی را که 
منافع بســیاری دارد بزنیم؟! یا اینکه آن قاعده را 
پیاده سازی کنیم با لحاظ کردن آن موارد؟ به نظرم 
می رسد که ما باید به سمت شفافیت برویم با در 

نظر گرفتن آن موارد استثنا.«
شفافیت با در نظر گرفتن استثناها

دیگر نماینده ای که از وی در این باره ســؤال 
کردیم »حسینعلی شهریاری« نماینده مردم شریف 

زاهدان در مجلس شورای اسلامی بود.
شهریاری در مورد شفافیت به کیهان گفت: 
»من به شخصه هر وقت شفافیت آرا مطرح بوده 
رای مثبت داده ام. هم اکنون هم با بررسی شدن 

آن موافق هستم.«
البته در مورد شــفافیت باید به این نکته هم 
توجه داشت که برخی مسایل اگر با شفافیت آرا 
در مجلس مورد بررسی قرار بگیرد این شفافیت 
به ضد خودش تبدیل می شود. مانند هنگامی که 
می خواهیم به یــک وزیر رای اعتماد بدهیم و یا 
مواردی از این دســت. باید بگویم که نظر من به 
شخصه این است که شفافیت اگر با در نظر گرفتن 
چند مورد موارد اســتثنا مورد تصویب قرار گیرد 

بسیار خوب است.«

عضو کمیسیون آئین نامه داخلی مجلس در گفت وگو با کیهان:

شفافیت یک قاعده پُرفایده است
نباید فدای چند استثنا شود

وزیر اطلاعات گفت: اگر امروز در استان 
سیستان و بلوچستان امنیت داریم و توانستیم 
در برابر توطئه ها و فتنه های امنیتی مختلف 
مقابله کنیم، نتیجه وحدت شیعه و سنی و 
همکاری مردم این استان و تلاش نیروهای 

نظامی، انتظامی و امنیتی است.
اسماعیل  سید  والمســلمین  حجت الاسلام 
خطیب، وزیر اطلاعات در جلســه شورای تأمین 
سیستان و بلوچستان بیان داشت: باید برای آسایش 
این مردم و به خصوص مردم غیور و شــهیدپرور 

استان سیستان و بلوچستان و در جهت اشتغال، 
معیشت، اقتصاد و آنچه که نیاز امروز جامعه است 

تلاش کنیم.
به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رســانی وزارت 
اطلاعات، وی با بیان اینکه دولت سیزدهم، دولتی 
مردمی است، افزود: این دولت، تمام همت و تلاش 
خود را در جهت رشد اقتصادی و اشتغال مردم این 
استان و رفع مشکلات معیشتی و اجتماعی سیستان 

و بلوچستان به کار گرفته است.
حجت الاسلام والمسلمین خطیب خاطرنشان 

کرد: اگر امروز در اســتان سیستان و بلوچستان 
امنیت داریم و توانستیم در برابر توطئه ها و فتنه های 
امنیتی مختلف مقابله کنیم، نتیجه وحدت شیعه و 
سنی و همکاری مردم این استان و تلاش نیروهای 

نظامی، انتظامی و امنیتی است.
همچنین در این جلســه مــدرس خیابانی، 
استاندار سیســتان و بلوچســتان گفت: با همه 
تهدیدهــای مختلف، از طریق مرز سیســتان و 
بلوچســتان، امروز با انســجامی کــه در تمامی 
مجموعه هــا وجــود دارد ایــن اســتان از لحاظ 

شاخص های امنیتی در حد قابل قبولی است.
وی ادامه داد: استفاده از ظرفیت مرز برای این 
اســتان مهم است و این استان با دارا بودن ۱۶۰۰ 
کیلومتر مرز، ظرفیت های تجاری خوبی دارد و این 
موضوع می تواند شاخص های امنیتی را تقویت کند.
گفتنی است، حجت الاسلام والمسلمین خطیب 
با حضور در ستاد خبری اداره کل اطلاعات استان، 
به تماس های مردمی سیستان و بلوچستان پاسخ 
داد و دســتورات لازم را برای رفع مشکلات مردم 

صادر کرد.

وزیر اطلاعات: 
امنیت سیستان و بلوچستان نتیجه وحدت شیعه و سنی است

شهرکرد- خبرنگارکیهان: 
نماینده مردم شهرستان های شهرکرد، سامان 
و بن در مجلس شــورای اسلامی گفت: با توجه به 
پیگیری ها و تلاش های زیاد ، مبلغ یک هزار میلیارد 
ریال بودجه برای رفع مشــکلات آبی دراســتان 
چهارمحال و بختیاری اختصاص یافت وسال آینده 

شاهد اتمام تنش آبی استان خواهیم بود.
احمد راستینه هفشــجانی که در آیین بهره برداری 
از طرح های دهه مبارک فجر شهرســتان شهرکرد سخن 
می گفت درباره مشــکلات اقتصادی اظهار داشت: برخی 

از بی تدبیری ها در ســال های گذشته باعث بروز بسیاری 
از مشــکلات اقتصادی کشــور شده اســت اما هم اکنون 
مجموعه دولــت و نمایندگان مجلس بــرای رفع فوری 
مســائل و مشکلات با هم هماهنگ شده اند و برنامه هایی 

را در دستور کار دارند.
وی از برخی مطالب منتشــر شده در فضای مجازی 
انتقاد کرد و با اشاره به اینکه بنده اهل شکایت نیستم اعلام 
کرد: متاسفانه برخی درصدد ایجاد اختلاف  و مرزبندی بین 
شهرهای استان چهارمحال و بختیاری هستند که اقدامی 

اشتباه و آسیب زننده است.

نماینده مردم شهرستان های شهرکرد، سامان و بن در مجلس:
1000میلیارد ریال برای رفع مشکلات آبی در چهارمحال و بختیاری اختصاص یافت

ساری - خبرنگار کیهان:
ســرمایه گذاری  حجم  بــا  پروژه   1۷
334 میلیــارد و 300 میلیــون تومان در 
استان مازندران و گلستان در دهه فجر به 

بهره برداری می رسد.
وی با بیان این مطلب گفت: نیروگاه مقیاس 
کوچک ۶ مگاواتی شــهید زارع ســاری با صرف 
هزینه7۰۰ میلیارد ریال که پس از دو سال تلاش 

در دهه فجر به بهره برداری می رسد.

مدیرعامل برق منطقه ای مازندران و گلستان 
با اشــاره به اقدامات انجام شــده بــرای تامین 
نیازمندی های برق در اســتان گلستان،گفت: در 
این اســتان هشت پروژه با اعتباری معادل ۱۳۳ 
میلیــارد و ۹۰۰ میلیون تومان بــه بهره برداری 

می رسد.
وی خاطرنشــان کــرد: در بخــش تولیــد 
کمبودهایی وجــود دارد اما با همکاری مردم تا 
حدود بسیار زیادی خاموشی ها مدیریت می شود.

مدیرعامل برق منطقه ای مازندران و گلستان 
با اعلام اینکه تا پایان سال آینده برنامه ریزی برای 
تولیــد 7۰ مگاوات برق با اســتفاده از نیروگاه با 
مقیاس کوچک ایجاد می شــود، گفت: تجهیزات 
این مراکز آماده شــده که بخشــی از این پروژه 
برای تامین برق وارد مدار می شــود و در تکمیل 
این پــروژه ایجاد پروژه ۶8 مگاواتی را در برنامه 
کاری داریم که برق این پروژه در ســال ۱۴۰۲ 

وارد مدار می شود.

وی دلیل عمده مشــکلات برق در تابستان 
سال ۱۴۰۰ را وجود دستگاه های رمز ارز و خالی 
ذخیره آب  ســدها ذکر کرد و گفت: ذخیره آبی 
کشور به دلیل بحران ناشی از خشکسالی کاهش 
پیــدا کرده بود و عملا تولید برق از آب پشــت 
ســدها کاهش پیــدا کرده و از طرفی اســتفاده 
از دســتگاه های تولید رمــز ارز بخش اعظمی از 
نیازهای مردم را بــه خودش اختصاص می دهد 

که زمینه مشکلات در توزیع را به همراه دارد.

مدیرعامل برق منطقه ای مازندران خبر داد

بهره برداری از 1۷ پروژه صنعت برق در مازندران و گلستان

اصفهان – خبرنگار کیهان:
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه گفت: 
بومی  سازی تجهیزات در فولاد مبارکه نیازمند 
تجاری  سازی اســت، به گونه ای که قطعه یا 
تجهیزی که در این شــرکت بومی  ســازی 
می شود، باید به دیگر صنایع و تولیدکنندگان 
کشور که به آن نیاز دارند نیز معرفی شود تا 

در صورت لزوم به تولید انبوه برسد.   
محمدیاسر طیب نیا مدیرعامل فولاد مبارکه 
در جمع مدیران بخش های مختلف واحد خدمات 
فنی و پشتیبانی این شرکت اظهار کرد: این واحد 

به خوبی توانســته پارامترهای کیفــی را در کنار 
توسعه های زیرساختی ارتقا دهد و به عنوان نقطه 

قوت فولاد مبارکه شناخته شود.
وی با بیان اینکه واحد خدمات فنی و پشتیبانی 
فولاد مبارکه دارای گنجینه ارزشمندی از نیروهای 
متخصص، متعهد و دانشــی است، افزود: اگر کار 
به درســتی به این نیروهای دانشی سپرده شود، 
قطعــا خروجی و راندمان بــه مراتب بهتری را از 

آنان شاهد خواهیم بود.
مدیرعامل فــولاد مبارکه با تأکید بر اهمیت 
جایگاه واحد تعمیرات مرکزی این شرکت پس از 

واحدهای مرتبط با بومی  ســازی خاطرنشان کرد: 
واحــد تعمیرات مرکزی فولاد مبارکه بیشــترین 
ارتباط را با کلیه واحدهای تولیدی این شرکت دارد.

وی با بیان اینکه بومی  سازی در فولاد مبارکه 
شــامل بخش های فنی و تولیدی این شــرکت و 
همچنین شــرکت های دانش بنیان است، اذعان 
داشــت: چرخه بومی  ســازی در فــولاد مبارکه 
بیش ازپیش نیازمند پویایی و فعال بودن اســت و 
باید در همه بخش های این شرکت تسری پیدا کند.

طیب نیا با تأکید بر ضرورت استفاده از ظرفیت 
فولاد مبارکه در بومی  سازی تجهیزات تصریح کرد: 

بومی  ســازی تجهیزات در فولاد مبارکه نیازمند 
تجاری  سازی است؛ به گونه ای که قطعه یا تجهیزی 
که در این شرکت بومی  سازی می شود باید به دیگر 
صنایع و تولیدکنندگان کشور نیز معرفی شود تا در 

صورت نیاز و لزوم، به تولید انبوه برسد.
وی در پایــان با بیان اینکه فولاد مبارکه باید 
پیشران بومی  ســازی قطعات و تجهیزات صنعتی 
در کشور باشــد، ابراز داشت: نقش و سهم فولاد 
مبارکه باید در بومی  سازی کشور به درستی تبیین 
شــود تا منافع آن برای این شــرکت تا سال های 

سال باقی بماند.

مدیر عامل:

قطعات بومي سازي شده در فولاد مباركه اصفهان در اختیار صنایع قرار مي گیرد

مشهد- خبرنگار کیهان:
معاون اداری، مالی و مدیریــت منابع وزیر علوم، 
تحقیقــات و فناوری گفت: اعتبارات توســعه علمی و 
زیرســاخت های دانشــگاه ها و مراکز آموزش عالی در 
لایحه بودجه سال آینده کشور 30 تا 35 درصد افزایش 

یافته است.
بــه گزارش ایرنــا، علی خطیبــی ادامه داد: بــا توجه به 
رویکــرد دولت ســیزدهم و وزارت علوم، تحقیقــات و فناوری 

بــرای گســترش فعالیت های پژوهشــی، به تقویــت بودجه 
پارک هــای علمــی و فناوری هم توجه شــده بــه طوری که 
 بودجــه ایــن پارک هــا در لایحه بودجه نســبت به امســال

۱۵ درصد افزایش یافته است. وی از مسئولان دانشگاه ها و مراکز 
آموزش عالی کشور خواست بر روند تخصیص و هزینه بودجه های 
تحقیقاتی در مسیر تحقیقات کاربردی این مراکز نظارت بیشتر 
داشته باشند تا برآیند فعالیت های این بخش به رفع نیازها و رونق 

اقتصادی و فرهنگی و اجتماعی جامعه منجر شود.

معاون وزیر علوم: اعتبارات دانشگاه ها ۳۵ درصد افزایش یافت

مشهد- خبرنگار کیهان:
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی خراسان 
رضوی گفت: از حدود 48۶ هزار واحد مســکن 
روستایی موجود در استان 330 هزار واحد نیازمند 

بازسازی و احداث مجدد است.

رضــا موســوی نیا  در گفت وگــو بــا ایرنــا افزود: 
از ســال ۱۳8۴ تاکنــون ۱۵۶ هــزار واحد مســکونی 
روســتایی خراســان رضوی با بهره گیری از تسهیلات 
 حمایتــی بنیاد مســکن بازســازی و تجدید بنا شــد

است.

۳۳0 هزار واحد مسکونی روستایی خراسان رضوی نیازمند بازسازی است
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